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Részletek 
Korrekt Vasutas Szakszervezet 
Bárány Balázs Péter elnök 
 
Tisztelt Elnök úr! 
Kedves Balázs! 
 
 
Az UE kocsik mágneszár meghibásodásának kezelési módja tárgyban 
2024.05.30. napon kiadott parancskönyvi rendelkezéssel kapcsolatos 
2024.06.06. napon írt  konzultációt kezdeményező megkeresésre  az 
alábbi tájékoztatást tudom adni: 
 
Az elmúlt hónapban vezérigazgató-helyettesi szintű egyeztetés történt a 
kocsik zárhatóságával kapcsolatban, mely eredményeként az összes háló- 
és fekvőhelyes kocsin felülvizsgálatra került a zárak működőképessége. 
A felülvizsgált kocsikat érintően összeírásra kerültek a javítandó/ 
cserélendő zárak. 
A MÁV Szolnoki Járműjavító Kft. közreműködésével, ez alapján folyamatos 
az érinett kocsik zárjainak javítása/cseréje. 
Tekintettel arra, hogy a parancskönyv kiadásakor fennálló kritikus 
probléma már nem áll fenn, így az említett parancskönyv visszavonásra 
került. 
 
Kérem tájékoztatásom szíves elfogadását (tudomásul vételét) és ezzel 
együtt a konzultáció mellőzését, mivel okafogyottá vált az említett 
parancskönyvi rendelkezés visszavonásával. 
 
Üdvözlettel: 
Dibáczi Tamás 
Utasellátó igazgató 
 
 
MÁV-START Vasúti Személyszállító Zrt. 
Utasellátó Igazgatóság 
 


